
 

 

 

 

 

 

To:  All Parents 

From: Dr Agnes Wai, Principal 

Date: 13th November 2019 

Special Notice 
(Updated at 4:00 pm) 

 
Due to the current social situation in Hong Kong, to ensure students’ safety, the following measures will 

be carried out: 
 
1. School Suspension: 

 As announced by the Education Bureau (EDB) at 2:00 pm, all schools in Hong Kong will be 

suspended tomorrow (14th November). 

 Our School will follow the announcement of the EDB on the school suspension and resumption 

dates. Parents please pay close attention to the EDB updates. 

 Arrangements for boarders: 

 Parents may pick up the boarders from School by 9:30 pm today, or the boarders may stay 

at the dormitory until the School resumes on 15th November (Friday). 

 If School is further suspended on 15th November (Friday), parents must pick up the 

boarders no later than 1:30 pm on 15th November (Friday).  

 Activities will be arranged by house wardens and resident tutors while boarders are staying 

at the dormitory.  
 
2. School Hours 

From the resumption of School until further notice 

 School starting time will be as usual, however, the dismissing time will be 2:50 pm and school 

buses will depart after the school finishes. 

 Parents can decide whether to send their children to School or not. The leave application will be 

granted as approved leave. 

 Boarders will stay at School as normal and after-school activities will be arranged by house 

wardens and resident tutors. 

 

 

 

 

 

 

3. Extra-Curricular Activities (ECAs) 

From today (13th November) until further notice 

 All ECAs and School team trainings (including the ones on the weekends) will be cancelled. 

 All day students must go home immediately after lessons. 
 
4. Excursions and Competitions 

From today (13th November) until further notice 

 All outings and visits will be cancelled. 

 School team competitions will be decided according to the situation at the time. 
 
5. S1 Application Briefing Session for G6 Parents 

 The briefing session tonight (13th November) will be postponed to 20th November (next 

Wednesday). The venue and the time will be the same. 

Speech Day & Prize Giving Ceremony on 15th November (Friday) 

 The ceremony will be cancelled / postponed. (Details to be announced later) 

 If School resumes on 15th November, all students (including boarders) will  

be released after lunch at 1:30 pm. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

（於 4:00 pm更新） 
 
因應現時社會情況，為確保學生安全，本校將採取以下之應變措施： 
 
1. 停課安排： 

 教育局剛於 2:00 pm 宣布，明天（11月 14日）全港學校停課一天； 
 本校將依照教育局指示停課及復課，家長請留意有關報道； 
 宿生安排： 
 家長可於今天（11月 13日）9:30 pm前到校接領宿生回家，宿生亦可留宿
至 11月 15日（星期五）復課； 

 若 11 月 15 日（星期五）仍然停課，家長必須於 11 月 15 日（星期五）      
1:30 pm 前到校接領宿生回家； 

 宿生留宿期間，將由舍監及各住宿老師安排活動。 
 

2. 上、下課時間： 
由復課起至另行通告 
 上課時間照常，下課時間改為 2:50 pm，校車於放學後隨即開出； 
 家長可視乎情況，決定子女是否上學，校方將不作無故缺席論； 
 六年級宿生如常留校，放學後由舍監及各住宿老師安排活動。 

 
 
 
 
 
 
 

3. 課外活動： 
由今天（11月 13日）起至另行通告 
 所有（包括週末）之課外活動及校隊訓練將取消； 
 所有走讀生將於放學後立刻回家。 

 
4. 外出活動及比賽： 
由今天（11月 13日）起至另行通告 
 所有外出活動將取消； 
 各項校隊比賽將因應情況而再作決定。 

 
5. 六年級升中簡介會： 

 原定於今天（11月 13日）晚上舉行之簡介會將延期至 11月 20日（下星期三）
於相同時間及地點舉行。 

 
以上通告 

一至六年級家長 
校長 

                                                            衞燕華博士 
二○一九年十一月十三日 

11月 15日（星期五）舉行之畢業及頒獎典禮 
 典禮將取消／延期（詳情將於稍後另作通告）； 
 若 11月 15日復課，所有學生（包括宿生）將於午飯後 1:30 pm  
  放學回家。 

 


